
 

Årsmöte Kvarnboängar odlarförening  
 
 
Datum och tid: 2024-03-12, kl. 18.30-20.30 

 
Plats: Fritidsgården, Stenhagens kultur- och bildningscentrum 

 
Närvarande: 18 medlemmar. 

 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Föreningens kassör Stefan Wänglund hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Fastställande av röstlängd och dagordning 

 Årsmötet beslutade att fastställa röstlängd och dagordning. 

§ 3 Fråga om kallelse skett i behörig ordning 
 Årsmötet beslutade att kallelse skett i behörig ordning. 

§ 4  Val av mötesordförande  
Årsmötet beslutade att välja Stefan Wänglund till mötesordförande. 

§ 5  Val av protokollförare   
Årsmötet beslutade att välja Annika Bäcklund till mötessekreterare. 
 

§ 6  Val av justerare 
Årsmötet beslutade att välja Malin Holmberg och Ingrid Sandhagen att justera 
protokollet. 

 
§ 7 Styrelsens återredovisning av erhållna uppdrag på föreningsstämma 

2023-03-30 
 Kassören Stefan Wänglund redogjorde för vad styrelsen gjort i frågorna om 

staket runt odlingsområdet, inköp av handgräsklippare och underhåll av lock till 
redskapslådorna. Avseende Bajamaja har styrelsen och också några medlemmar 
skrivit till kommunen, men inte fått något svar och styrelsen kan ta upp frågan 
igen.  

 
§ 8 Styrelsens förvaltningsberättelse  

Kassören, Stefan Wänglund, redogjorde för förvaltningsberättelsen för 
räkenskapsåret 2023. 

Årsmötet beslutade att godkänna förvaltningsberättelsen och lägga den till 
handlingarna.   
 

§ 9  Revisorernas berättelse   
Årsmötet beslutade att godkänna revisorsberättelsen och lägga den till 
handlingarna. 
 
 



 

§ 10 Fastställande av balansräkning och resultaträkning   
Årsmötet beslutade att fastställa balans- och resultaträkning. 

§ 11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023.  

§ 12 Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag   
Fem motioner hade inkommit. Dessa och styrelsens förslag diskuterades. 
 
1. Motion ”Namn på gångar inom odlingsområdet” från Annika Bäcklund. 

Syftet är att ge ett trevligare intryck av odlingsområdet och öka trivseln för 
odlarna om området har skyltar med namn på gångarna inom området. 
Styrelsen har föreslagit att den nya styrelsen får i uppdrag att upphandla och 
uppföra skyltar under förutsättning att åtgärden genomförs under rimliga 
ekonomiska förutsättningar. 
Årsmötet beslutade att: Tillstyrka motionen och styrelsens förslag. 
 

2. Motion ”Kräva deposition med 500 kr vid uthyrning av lott för nya 
medlemmar” från Ziad Kassem. 
I syfte att uppmuntra odlarna att vårda odlingsområdet föreslås en 
depositionsavgift för nya medlemmar på 500 kr som återfås om lotten 
återlämnas i ett vårdat skick.  
Styrelsen har föreslagit att den kommande styrelsen får i uppdrag att utforma 
riktlinjer och regler för hantering av depositionsavgiften samt att 
depositionsavgiften bör vara 300 kr.  
Årsmötet genomförde röstning med handuppräckning om 
depositionsavgiften ska vara 300 kr eller 500 kr där förslaget på 500 kr fick 
flest röster. 
Årsmötet beslutade att: Tillstyrka motionen och styrelsens förslag, men med 
en depositionsavgift på 500 kronor och som gäller från dagens datum. 
 

3. Motion ”Blankett för tillfälligt odlingsuppehåll” från Patricia Holmberg. 
För att styra upp beviljande av tillfälligt odlingsuppehåll föreslås att 
styrelsen får i uppdrag att skapa en blankett för ändamålet. Denna ska även 
innehålla vilket underhåll av lotten som krävs under odlingsuppehållet. 
Styrelsen har föreslagit att kommande styrelse får i uppdrag att ta fram 
regler och en blankett samt att det är styrelsen som beslutar om odlings-
uppehåll.  
Årsmötet beslutade att: Tillstyrka motionen och styrelsens förslag samt med 
tillägg att odlingsuppehåll får endast beviljas för ett år i taget och endast 
redan medlem i föreningen får odla på lotten under ordinarie odlares 
frånvaro. 

 
4. Motion ”Hantering av lock till redskapslådor” från Stefan Wänglund. 

Motionen föreslår årsmötet att fatta beslut där det framgår att den enskilde 
lottinnehavaren har det fulla ansvaret och underhållsskyldighet avseende 
lottens samtliga tillbehör inbegripet redskapslåda och lock.  
Styrelsens har i sitt yttrande överlåtit till årsmötet att besluta i frågan.  
Årsmötet genomförde först röstning med handuppräckning och därefter en 
sluten omröstning avseende följande alternativ: 



 

1. Odlaren själv ansvarar för byte av lock.  
2. Föreningen ansvarar för byte av lock. 
Röstningen utföll med 9 röster för alternativ 1 och 11 röster för alternativ 2.  
Årsmötet beslutade att: Avslå motionen. Föreningen ansvarar för byte av 
lock och ärendet tas åter till styrelsen.  
 

5. Motion ”Ta fram en långsiktig underhållsplan för våra gemensamma ytor” 
från Patricia Holmberg. 
För att förbättra och förnya de gemensamma ytorna för mer bestående 
resultat, än det som görs vid städdagarna, samt på ett för föreningen hållbart 
ekonomiskt sätt behövs en långsiktig underhållsplan. I planen ska ingå att 
förnya häcken genom att plantera ny, skrapa grusgångar fria från mossa och 
ogräs och fylla på nytt grus, underhåll av redskapsboden både invändigt och 
utvändigt.  
Styrelsen har föreslagit att uppdra till kommande styrelse att ta fram en 
underhållsplan där det framgår prioritering av åtgärder samt vilka kostnader 
som är kopplade till respektive åtgärd.  
Årsmötet beslutade att: Tillstyrka motionen och styrelsens förslag.  
 

§ 13 Komplettering och justering av föreningens ordningsregler 
Årsmötet beslutade att: Anta de föreslagna kompletteringarna och justeringarna 
av ordningsreglerna.  
 

§ 14 Beslut om ersättning till av årsmötet utsedda styrelseledamöter, revisorer 
och suppleanter  
Årsmötet beslutade att ingen ersättning ska utgå till styrelseledamöter, revisorer 
och suppleanter.  
 

§ 15  Fastställande av budget och avgifter   
 Årsmötet beslutade att medlemsavgift och övriga avgifter ska vara oförändrade. 
 

§ 16   Val av föreningens ordförande, kassör, övriga styrelseledamöter och 
suppleanter enligt paragraf 6.1-6.3   
Aktuella för val inför 2024 till föreningens styrelse är kassör och sekreterare för 
två år, fyllnadsval för ett år för en ordinarie ledamot, en ordinarie ledamot för 
två år samt två suppleanter för ett år. 
.  
Årsmötet beslutade att välja: 
Stefan Wänglund till kassör på 2 år (omval) 
Annika Bäcklund till sekreterare på 2 år (nyval) 
Malin Holmberg till ordinarie ledamot på 1 år (fyllnadsval) 
Soran Fazili till ordinarie ledamot på 2 år (nyval) 
Doreen Schwuchow till suppleant på 1 år (nyval) 
Noura Soufi till suppleant på 1 år (nyval) 

 
§ 17  Val av revisor och suppleant enligt paragraf 7.2 

Årsmötet beslutade att välja:  
Pavel Plucinski till revisor för ett år (omval) 
 

Årsmötet beslutade att välja: 
Daisy Padilla till revisorssuppleant för ett år (nyval) 



 

 
§ 18 Val av kontaktperson gentemot Uppsala kommun. Kan delegeras till 

styrelsen 
Årsmötet beslutade att delegera val av kontaktperson gentemot Uppsala 
kommun till styrelsen.  
 

§ 19  Val av valberedning enligt paragraf 8.1  
 Årsmötet beslutade att välja: 

 Justine Leng till valberedning (nyval) 
Ahmed Ridoy till valberedning (nyval) 
 

§ 20  Övriga ärenden 
   Inga övriga ärenden var anmälda. 
 
§ 21  Mötets avslutande   

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat 
 
   
Mötets ordförande    Sekreterare  
  
 

 
Stefan Wänglund  Annika Bäcklund 
  
  
Justeras 
  
 

 ________________________ 
Malin Holmberg  Ingrid Sandhagen  
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